
Interpelacja z dnia 7 maja 2023

Szanowna Pani Burmistrz, 

w nawiązaniu do odpowiedzi z dnia 4.05 (pismo nr: BRM.0003.62.2023) na złożoną 20.04 interpelację proszę o
informację, dlaczego materiały z posiedzeń komisji nie mogą być zapisywane na tych samych zasadach, co materiały z
sesji Rady Miejskiej? Czy Urząd nie może podpisać stosownej umowy z "firmą", która już dziś zamieszcza materiały
Urzędu Miejskiego w Łomiankach w serwisie Youtube? 

Np. 
https://www.youtube.com/@Miastoomianki 
https://www.youtube.com/@radamiejskaomianki4036 
https://www.youtube.com/watch?v=u3nqvJdxbQQ&t=6s&ab_channel=Gmina%C5%81omianki 

Z poważaniem, 
Marcin Etienne

Autor: Marcin Etienne

Zgłoszenie przyjęto w formie elektronicznej za pomocą systemu eSesja.
Numer systemowy: 10694/0/10694 | 2023-05-07 22:38:55 | czas wydruku: 2023-05-09 10:07:29


	Interpelacja z dnia 7 maja 2023

